
 

Αθήνα, 6 Απριλίου 2020  

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

Θέμα: «Θωράκιση του ορεινού όγκου της Ξάνθης από τον κίνδυνο 

πυρκαγιάς» 

Το απόγευμα της Παρασκευής 3 Απριλίου ξέσπασε πυρκαγιά σε 

διώροφη κατοικία στην περιοχή των Σατρών της ορεινής Ξάνθης. Δυστυχώς, 

η κατοικία καταστράφηκε ολοσχερώς με αποτέλεσμα μία πολύτεκνη 

οικογένεια να μείνει άστεγη εν μέσω πανδημίας.  

Για την κατάσβεση της πυρκαγιάς έσπευσαν δυο οχήματα με πέντε 

πυροσβέστες της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας Ξάνθης. Ωστόσο, λόγω της 

απόστασης και της περιοχής, που είναι δύσκολα προσεγγίσιμη, οι 

πυροσβέστες δεν κατάφεραν να αποτρέψουν την καταστροφή της οικίας. 

Σημειώνεται ότι η απόσταση από την Ξάνθη ως τις Σάτρες είναι περίπου 35 

χιλιόμετρα μέσα στον ορεινό όγκο της Ξάνθης. Το ανακριτικό τμήμα της 

Πυροσβεστικής διενεργεί έρευνα για τα αίτια της πυρκαγιάς.  

Το τραγικό αυτό συμβάν καταδεικνύει για ακόμα μια φορά την ανάγκη 

σύστασης μόνιμου κλιμακίου της Πυροσβεστικής στον Δήμο Μύκης, καθώς τα 

κλιμάκια της Σταυρούπολης και της Ξάνθης δεν μπορούν να καλύψουν τόσο 

μεγάλη έκταση. Οι κάτοικοι του Δήμου Μύκης είναι οι ίδιοι προστάτες όχι μόνο 

των κατοικιών τους, αλλά και του δάσους, καθώς ο ορεινός όγκος της Ξάνθης 

είναι μια κατάφυτη περιοχή. Όμως, η πιο αποτελεσματική προστασία της 

περιοχής από τους υπεύθυνους της Πυροσβεστικής είναι πάντα αναγκαία για 

την αποτροπή τέτοιων ατυχημάτων. Προφανώς, η συγκεκριμένη περιοχή θα 

ήταν σκόπιμο να θωρακιστεί ήδη πριν την έναρξη της αντιπυρικής περιόδου.  
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Επειδή, η προστασία και η ασφάλεια των πολιτών, των ιδιοκτησιών τους και 

του περιβάλλοντος του ορεινού όγκου της Ξάνθης από τις πυρκαγιές είναι 

υψίστης σημασίας. 

Επειδή, μια οικογένεια δυστυχώς κατέληξε άστεγη, ειδικά σε μια τόσο 

δύσκολη περίοδο, καθώς η έγκαιρη επέμβαση της Πυροσβεστικής ήταν 

αδύνατη.   

Ερωτάται ο κ. Υπουργός : 

1. Προτίθεται να εγκαταστήσει κλιμάκιο της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας 

στον Δήμο Μύκης, δεδομένου ότι η περιοχή είναι δύσβατη και με 

πυκνή βλάστηση;  

2. Ποια μέτρα προτίθεται να πάρει, ώστε να αποτραπούν τέτοια 

φαινόμενα στο μέλλον;  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

Ραγκούσης Ιωάννης 

 

 


